
Megkérdeztük Ön szerint miért van szüksége 
Debrecennek jól működő repülőtérre?

HUTÓCZKI ATTILA: A 
mobilitás miatt.

TÖMÖRI GABRIELLA: A FLAKK ISTVÁN: Nem

turizmusban előnyös. csak busszal, vonattal..

OROSZ MIHÁLY: Nagy 
szOkség volt rá.

SZILAGYI ANDREA: Nö- POSTA JÁNOS: Kulturá-
vall a város presztízsét. Ils és gazdasági előny.

- Elsősorban a mobilitás miatt 
fontos egy korszerű reptér, 
így könnyebben juthatnak 
el külföldi munkahelyekre a 
helyiek, és Debrecenbe is vi
szonylag egyszerűen érkez
hetnek a vendégmunkások
- válaszolta Hutóczki Attila. - A 
turizmusban látom a legna
gyobb előnyt. Ha el akarunk 
utazni nyaralni, nem kell egé
szen Budapestig felmenni, 
hogy repülőgépre ülhessünk - 
hallhattuk Tömöri Gabriellától.
- Ezentúl már nemcsak busz- 
szal vagy vonattal juthatunk 
el Európa más városaiba Deb
recenből, hanem repülővel is
- mondta Flakk István. - Nagy

szükség volt már rá. Gyorsabb 
fejlődésnek indulhat ezzel a 
régió, főleg, ha több utazási 
iroda és légitársaság csatla
kozik hozzá - fejtette ki Orosz 
Mihály. - Ezzel ugrásszerűen 
megnőhet a turisták száma, 
ami nagyon jót tesz Debrecen
nek, ráadásul egy ilyen reptér 
a város presztízsét is növeli
- vélekedett Szilágyi Andrea.
- Ennek csak pozitív hatá
sa lehet mind gazdaságilag, 
mind kulturális tekintetben. 
Ráadásul a multinacionális 
vállalatok is könnyebben te
ret hódíthatnak, ami új mun
kahelyeket jelent - felelte Pos
ta János.


